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推进能源生产和消费转型，构建清洁低碳、安全高效的现代能源体系，是实现绿色发展、构建高

质量现代化经济体系的必然要求。大京集团作为清洁能源的供应者，更是绿色革命的倡导者，致力于为

能源结构转型升级贡献力量。在打造清洁能源体系的目标指引下，过去十数载大京集团从零起步，在全

国各地开发建设清洁能源项目，成长为清洁能源领域一支冉冉升起的力量。

我们深知企业需要突破舒适区，不断拓展自身的业务边界。大京集团在聚焦清洁能源主业的同时，

积极探寻新的产业方向，投身酒店文旅、AI智算等综合产业投资领域，以独特的视角和敏锐的洞察，为

未来带来新的可能性。大京集团，将继续秉承创新、卓越的精神，不断超越自我，勇往直前，在多元产

业的交汇点，勾勒出一幅产业升级的生动画卷。

我们相信，企业的力量超越了商业模式，更是一种对世界的态度。让我们与大京集团携手同行，

期待并见证大京集团将继续以其卓越的业绩和创新精神，为全球的绿色转型贡献中国智慧和力量，共同

迈向一个更加繁荣和可持续的未来。

大京集团 董事长

Advancing the transformation of energy production and consumption, and building a modern energy system

that is clean, low-carbon, safe, and efficient, is an inevitable requirement for achieving green development and

constructing a high-quality modern economic system. Dajing Group, as a supplier of clean energy and an

advocate of the green revolution, is committed to contributing to the transformation and upgrading of the energy

structure. Guided by the goal of building a clean energy system, over the past decade, Dajing Group has started

from scratch and has developed clean energy projects across the country, growing into a rising force in the field

of clean energy.

We are well aware that enterprises need to break through their comfort zones and continuously expand their

business boundaries. Dajing Group, while focusing on the main business of clean energy, actively explores new

industrial directions and invests in comprehensive industries such as hotel culture and tourism, and AI intelligent

computing. With a unique perspective and keen insight, it brings new possibilities for the future. Dajing Group will

continue to adhere to the spirit of innovation and excellence, constantly surpassing itself and moving forward

bravely, sketching a vivid picture of industrial upgrading at the intersection of multiple industries.

We believe that the power of an enterprise transcends the business model and is more a kind of attitude

towards the world. Let us join hands with Dajing Group, looking forward to and witnessing Dajing Group's

continued contribution to the global green transformation with its outstanding performance and innovative spirit,

providing Chinese wisdom and strength, and moving towards a more prosperous and sustainable future together.

Zhang Xiang

Chairman of Dajing Group
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董事长致辞 Chairman’s Message



企业概况 Corporate Profile
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江苏大京投资控股集团有限公司(简称“大京集团”) 是以清洁能

源产业为核心，以酒店文旅、AI智算等其他产业投资为依托，多元

业务融合发展的综合性产业集团。大京集团始终坚持聚焦主业、布

局未来、产业协同，实现集团资源优化配置，保障企业持续健康发

展。

Jiangsu Dajing Investment Holding Group Co., LTD. (referred to as

"Dajing Group") is a comprehensive industrial group with clean energy

industry as the core, hotel, cultural tourism, AI intelligent computing and

other industrial investment as the support, and diversified business

integration and development. Dajing Group has always insisted on

focusing on the main business, laying out the future, and industrial

collaboration to realize the optimal allocation of group resources and

ensure the sustainable and healthy development of enterprises.



2014

2019

2020

2023

发展历程 Development History 

集团首个风电项目：中天万和江西修

水九云岭风电场项目列入国家能源局

核准计划。

The group‘s first wind power project:  

Zhongtian Wanhe Jiangxi Xiushui

Jiuyunling Wind Farm. The Project 

has been included in the National 

Energy Administration's approval 

plan.

中京电投集团正式成立，下辖多

家全资/控股子公司，集团规模逐

渐壮大。

Zhongjing Power Investment 

Group has been officially 

established, with several wholly-

owned/controlled subsidiaries 

under its jurisdiction, gradually 

expanding the scale of the 

group.

前期多个风电场项目成功并网发

电，规划多个超百万千瓦新能源

基地项目落地。

Several wind farm projects in 

the early stages have 

successfully connected to the 

grid, and plans for multiple new 

energy base projects with each 

capacity exceeding a million 

kilowatts are materializing.

大京集团正式成立，确定未来战

略方向，集团多元化发展进入新

的阶段。

Dajing Group was officially 

established to determine the 

future strategic direction, and 

the diversified development of 

the group entered a new stage.
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Mission: To support the achievement of dual carbon goals and serve the economic and social

development.

使命：助力实现双碳目标，服务经济社会发展

战略

聚焦主业 布局未来 产业协同

Corporate Strategy

Focus on the core business

Plan for the future

Foster industrial synergy

中京电投

风力发电

大京光合

光伏发电

大京数智储能

智慧能源

京合云

AI 智算

大京文旅

酒店文旅

大京资本

产业投资与基金

企业文化 Corporate Culture 集团架构 Group Structure
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愿景：成为具有影响力的综合性产业集团

价值观：诚信立足 创新致远 合作共赢

Vision: To become an influential comprehensive industrial group

Values: Integrity as the foundation, innovation for the future, cooperation for mutual benefit.

清
洁
能
源

多
元
业
务

风 力 发 电 ： 中 京 电 投 能 源 集 团 有 限 公 司

A I 智 算 ： 京 合 云 （ 上 海 ） 科 技 发 展 有 限 公 司

光 伏 发 电 ： 大 京 光 合 （ 上 海 ） 光 伏 电 力 有 限 公 司

智 慧 能 源 ： 上 海 大 京 数 智 储 能 技 术 有 限 公 司

酒 店 文 旅 ： 江 苏 大 京 文 旅 发 展 有 限 公 司

综 合 产 业 投 资 ： 上 海 大 京 企 业 管 理 有 限 公 司
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WIND POWER: ZHONGJING POWER INVESTMENT GROUP

SMART ENERGY: SHANGHAI DAJING SHUZHI ENERGY STORAGE TECHNOLOGY

PV POWER: DAJING GUANGHE (SHANGHAI) PV

AI INTELLIGENT COMPUTING: JINGHE CLOUD (SHANGHAI) TECHNOLOGY DEVELOPMENT

COMPREHENSIVE INDUSTRIAL INVESTMENT：POLECORE CAPITAL

HOTEL AND TOURISM: JIANGSU DAJING CULTURAL TOURISM DEVELOPMENT 



清洁能源 Clean Energy

Dajing Group‘s subsidiary, Zhongjing Power Investment Energy Group Co., Ltd. (referred to as “Zhongjing

Power Investment Group”), is an investment enterprise responsible for the investment, development and holding of

wind power generation projects. With a number of holding subsidiaries and more than 100 regional subsidiaries,

Zhongjing Power Investment Group has developed and signed 15GW of wind power new energy projects in many

provinces across the country, and is a leader in the Group's clean energy business.
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风力发电
Wind Power

大京集团旗下中京电投能源集团有限公司（简称“中京电投集团”）是集团负责风力发电项目投资、

开发、持有的投资企业。中京电投集团旗下拥有多家控股子公司，区域子公司达百余家，在全国多个

省份开发及签约了15GW的风力发电新能源项目，是集团清洁能源业务的领军企业。

上海大京数智储能技术有限公司是集团智慧能源业务的管理主体，也是国内唯一同时拥有全钒液

流技术路线和磷酸铁锂技术路线两大核心技术的企业。公司积极布局储能制造、工商业储能电站、共

享式储能电站、智慧电网等业务，助力构建以清洁低碳、灵活智能为特征的新型电力系统。

Shanghai Dajing Shuzhi Energy Storage Technology Co., Ltd. is the main business of the Group's smart

energy business, and the company is the only enterprise in China with the core technology of all-vanadium flow

technology and lithium iron phosphate technology. The company actively distributes energy storage

manufacturing, industrial and commercial energy storage power stations, shared energy storage power stations,

smart grid and other businesses to help build a new power system characterized by clean, low-carbon, flexible

and intelligent.

光伏发电
Photovoltaic Power

Dajing PS-CC (Shanghai) Photovoltaic Power Co., Ltd. (hereinafter referred to as "DC-PS") undertakes the

Group's professional photovoltaic power generation business management platform. In the context of global energy

transition, Dajing PS-CC provides high-quality clean energy and professional services for the society based on solar

energy, and is committed to promoting the sustainable and harmonious development of man and nature.

大京光合（上海）光伏电力有限公司（简称“大京光合”）是承担集团光伏发电业务管理的专业平

台。在全球能源转型的大背景下，大京光合基于太阳能为社会提供优质的清洁能源和专业服务，致力

促进人与自然的可持续和谐发展。

智慧能源
Strong Financial Capabilities

Strong financial strength is the cornerstone that empowers

the company to expand its territory. Through the

combination of own funds with mature and stable financing

schemes, key stages of project development are effectively

advanced, ensuring smooth grid connection for the project.

雄厚的资金实力
雄厚的资金实力是助力公司开疆拓土的
基石。通过自有资金与成熟稳健的融资
方案相结合，有力推进项目开发各节点，
确保项目顺利并网发电。

科学的管理模式
科学的管理模式是推动公司高效运营的
关键。通过建立规范的管理流程，实施
精细化运营，降低开发成本，提升工作
效率，助力公司在激烈的市场竞争中脱
颖而出。

Scientific Management Mode

Scientific management mode is key to promoting efficient

operations within the company. By establishing a

standardized management process, implementing refined

operations, reducing development costs, and improving

work efficiency, the company is better equipped to stand

out in fierce market competition.

Smart Energy
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业务地图 Service Map

经过多年的发展，大京集团下辖全资/控股子公司及各区域子公

司达100余家，已在全国数十个省份开发及签约了超过15GW的风能、

太阳能、生物质能及储能等清洁能源项目。

After years of development, Dajing Group has expanded to include

over 70 wholly-owned and controlled subsidiaries, including regional

branches. The group has developed projects and signed contracts for over

15 GW of new energy projects, including wind power, solar energy, biomass

energy, and energy storage, covering numerous provinces across the

country.

开发及签约项目容量
Develop and Contract Project Capacity

15+ 
GW

区域布局

Regional Layout

华东地区
East China

华中地区
Central China

华北地区
North China

东北地区
Northeast China

华南地区
South China

西北地区
Northwest China

西南地区
Southwest China
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华东地区百万基地项目

华南地区百万基地项目
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为了进一步推动清洁能源事业的发展，大京集团制定了“710”发展战略（即：按照国家地理分区设

立七大区域管理公司，“十四五”期间开发新能源项目装机容量突破10GW）。该战略的实施，标志着大

京集团在新能源领域的发展进入了一个新的阶段，将有助于进一步助力优化区域能源结构，加速能源

行业清洁低碳高效发展，同时促进相关产业的投资，为地方经济增长提供新的动力，助力实现我国“碳

中和 • 碳达峰”目标。

To further propel the development of the clean energy sector, Dajing Group formulated the “710”

development strategy in early 2023. This strategy involves establishing seven regional management companies

based on national geographical divisions, aiming to surpass 10 GW of installed capacity for new energy projects

during the 14th Five-Year Plan period. The implementation of this strategy signifies a new phase in Dajing

Group‘s development in the field of new energy. It is poised to optimize regional energy structures, accelerate

clean, low-carbon, and efficient energy development, stimulate investments in related industries, drive local

economic growth, and contribute to achieving the “carbon neutrality and peak carbon” goals.

能源发展战略 Energy Development Strategy 



集团在江西省九江市修水县投资约为4.5亿元人民币的风电和乡村旅游项目被列入江西省重点工程。

目前一、二期已于2017年建成投产，项目的投产填补了修水县新能源的空白。

风电和乡村旅游相结合，是集团贯彻国家特色小镇建设理念的突出表现。在项目设计及建设过程中，

集团秉承风电与自然景观相结合的设计思路，以带动独有特色的乡村旅游为切入点，集团出资约3000万

元，对现场道路进行硬化、绿化及亮化，极大的带动了乡村旅游产业发展，为当地创造了良好的经济效

益及社会效益。

项目案例 Project Case 

修水九云岭风电场项目
Xiushui Jiuyunling Wind Farm Project

The Group's wind power and rural tourism projects in Xiushui County, Jiujiang City, Jiangxi Province, with an

investment of approximately RMB 450 million, are listed as key projects in Jiangxi Province. At present, the first

and second phases have been completed and put into operation in 2017, and the production of the project has

filled the gap of new energy in Xiushui County.

The combination of wind power and rural tourism is the outstanding performance of the group's

implementation of the national characteristics of the town construction concept. In the process of project design

and construction, the group adheres to the design idea of combining wind power and natural landscape, and

takes driving rural tourism with unique characteristics as the starting point. The project invested about 30 million

yuan to harden, green and brighten the site road, which greatly promoted the rural tourism industry and created

good economic and social benefits for the local.

15/16

52 MW

装机总容量

靖安风电・九岭山国际森林养生度假区项目，被列为江西省重点工程，投资总额约5亿元，该项目

一期已于2020 年建成投产。

本项目最终将形成一个包含风电、生态、旅游、度假、会展等一体的生态养生度假综合体，铸就一

块“ 最美江西、乐养靖安” 的国际高端森林养生度假品牌。

靖安九犁风电场项目
Jingan Jiuli Wind Farm Project

Jingan Wind Power ·Jiulingshan International Forest Health Resort Project is listed as a key project in

Jiangxi Province, with a total investment of about 500 million yuan. The first phase of the project has been

completed and put into operation in 2020.

This project will eventually form an ecological health resort complex including wind power, ecology, tourism,

vacation, exhibition and other integration, and ultimately cast a "the most beautiful Jiangxi, happy Jing 'an"

international high-end forest health resort brand.

50 MW

装机总容量



集团在河北省承德市围场满族蒙古族自治县投资约为4.6亿元人民币开发建设的围场钱家梁风电场

属于承德百万千瓦风电基地二期建设项目。该项目的落地有效提高了围场县清洁上网电量，有利于当地

能源结构优化、环境保护，推动地区社会经济可持续发展。

围场钱家梁风电场项目
Weichang Qianjialiang Wind Farm Project

Weichang Qianjialiang Wind Farm in Weichang Manchu and Mongolian Autonomous County, Chengde City,

Hebei Province, with an investment of about 460 million yuan, belongs to the phase II construction project of

Chengde million-kilowatt wind power base. The implementation of the project has effectively improved the clean

on-grid electricity of Weichang County, which is conducive to optimizing the energy structure, protecting the

environment, and promoting sustainable social and economic development.
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60 MW

装机总容量

集团在山东省菏泽市曹县投资约为17亿元人民币开发建设的分散式风电项目属于菏泽市大型产业园

分散式风电项目。该项目有效提升了当地清洁能源产业结构比例，提高地方新能源电力供应水平，减少

传统能源对环境的影响，同时也带动当地劳动力的就业。

菏泽曹县分散式风电项目
Heze Cao County Distributed Wind Farm Project

The distributed wind power project developed and constructed by the Group in Caoxian County, Heze City,

Shandong Province, with an investment of about 1.7 billion yuan, is the distributed wind power project of Heze

large-scale industrial Park. The project has improved the proportion of local clean energy industrial structure,

driven local new energy power supply, reduced the impact of air haze on the environment, and promoted the

employment of local labor.

222.5 MW

装机总容量

项目案例 Project Case 
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怀来乡村振兴风电项目由怀来县新能源+乡村振兴项目（13.95万千瓦）和怀来15万千瓦风电乡村振

兴示范项目组成，总投资约20 亿元人民币。乡村振兴风电项目是农村能源革命的有力抓手、助力乡村全

面振兴的重要载体，对于壮大村集体经济、助力乡村全面振兴，促进农村能源绿色低碳转型、实现碳达

峰碳中和具有重要意义。项目建设的同时，与当地旅游业相结合，带动绿色主题旅游及周边产业，修缮

和新铺道路有效助力当地经济的发展。

怀来乡村振兴风电项目
Huailai Rural Revitalization Wind Power Project

The Huailai Rural Revitalization Wind Power Project consists of Huailai County New energy + rural

revitalization Project (139,500 kW) and Huailai 150,000 kW wind power rural revitalization demonstration project,

with a total investment of about 2 billion yuan. The rural revitalization wind power project is a powerful starting

point for the rural energy revolution, an important carrier to help the comprehensive revitalization of the

countryside, and is of great significance for strengthening the village collective economy, helping the

comprehensive revitalization of the countryside, promoting the green low-carbon transformation of rural energy,

and achieving carbon peak carbon neutrality. At the same time, the construction of the project will be combined

with the local tourism industry to promote green theme tourism and surrounding industries, and the repair and

new paving of roads will help promote the development of the local economy.

289.5 MW

装机总容量

2024年4月18日，甘肃省天水市发布《天水市“十四五”第三批新能源项目竞争性配置评审结果公示

公告》。其中集团下属天水市天弘电力有限公司获得“秦州区75万千瓦风电项目”建设指标、武山县万弘

电力有限公司获得“武山县25万千瓦风电项目”建设指标。天水1GW项目的实施可为当地提供更为清洁、

高效的能源解决方案，助力甘肃绿色算力产业的发展，优化电源结构、保护环境、发展低碳经济、促进

社会经济可持续发展。

天水大基地风电项目
Tianshui Big Base Wind Power Project

On April 18, 2024, Tianshui City of Gansu Province issued the "Public Announcement of the Results of the

Competitive Allocation Review of the third batch of New Energy Projects in Tianshui City". Among them,

Tianshui Tianhong Power Co., Ltd. under the Group obtained the construction index of "Qinzhou District 750,000

kW wind power project", and Wushan Wanhong Power Co., Ltd. obtained the construction index of "Wushan

County 250,000 kW wind power project". The implementation of Tianshui 1GW project can provide local cleaner

and more efficient energy solutions, help the development of green computing industry in Gansu, optimize the

power supply structure, protect the environment, develop low-carbon economy, and promote sustainable social

and economic development. 1 GW

装机总容量

项目案例 Project Case 



项目案例 Project Case 
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2024年6月12日，甘肃省庆阳市发布《庆阳市“十四五”第三批新能源项目竞争性配置中选结果公

示》。其中集团下属环县中弘新能源有限公司获得“环县环城100万千瓦风电项目”建设指标。本项目作为

集团在甘肃省的第二个百万千瓦项目，是集团“710战略”中的重要一环，该项目的实施在提供清洁和高效

能源解决方案的同时，大力推动了甘肃绿色算力产业发展，为实现“碳达峰、碳中和”目标贡献了集团力

量。

庆阳大基地风电项目

On June 12, 2024, Qingyang City, Gansu Province issued the Announcement of the Results of the

Competitive Allocation of the third batch of new energy Projects in the 14th Five-Year Plan of Qingyang City.

Among them, Huanxian Zhonghong New Energy Co., LTD., a subsidiary of the group, obtained the construction

index of "Huanxian Huancheng 1 million kilowatt wind power project". As the Group's second megawatt project in

Gansu Province, this project is an important part of the Group's "710 strategy". The implementation of this project

not only provides clean and efficient energy solutions, but also vigorously promotes the development of Gansu's

green computing industry and contributes to the Group's goal of "carbon peak and carbon neutrality".

1 GW

装机总容量

Qingyang Big Base Wind Power Project

总投资50亿元的大京农光互补示范项目，将在江津区石门、白沙、先锋等地（包括但不限于）建

设三个以上农光互补示范项目基地。石门镇300MW农光互补示范项目，投资15亿元，该项目既具有清

洁能源供给能力，又能为农业生产提供适宜的生长环境，以此创造更好的经济效益和社会效益。该项目

不仅为村民带来土地租金收益，还能进一步整合收益较低的闲置土地，解决村民灵活就业的需求。

重庆市江津区农光互补项目

The Dajing Agricultural light complementary Demonstration project with a total investment of 5 billion yuan

will build more than three agricultural light complementary demonstration project bases in Shimen, Baisha,

Xianfeng and other places (including but not limited to) in Jiangjin District. Shimen Town 300MW agricultural

light complementary demonstration project, investment 1.5 billion yuan, the project not only has the power

generation capacity, but also can provide a suitable growth environment for agricultural production, in order to

create better economic and social benefits. It not only brings land rental income to the villagers, but also further

integrates idle land with low income and solves the needs of villagers for flexible employment.

300 MW

装机总容量

Chongqing Jiangjin Agricultural Light Complementary Project



项目案例 Project Case 
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该项目为智慧能源综合应用示范项目，通过将光伏发电系统与储能系统和充电设备相结合，实

现对太阳能的高效利用和储存，以满足城市新能源汽车清洁、快速的补能需求。

上海光储充一体化示范项目

The project is a demonstration project for the comprehensive application of smart energy, which realizes

the efficient utilization and storage of solar energy by combining photovoltaic power generation systems

with energy storage systems and charging equipment, so as to meet the clean and rapid energy

replenishment needs of urban new energy vehicles.

Shanghai Light Storage and Charging Integration Demonstration Project



多元业务 Multi-business

在深耕清洁能源产业之余，大京集团不断拓展自己的

能力边界，努力探索以酒店文旅、AI智算等综合产业投资

为代表的多元化发展路径，并始终坚持聚焦主业、布局未

来、产业协同。

In addition to deeply cultivating the clean energy industry,

Dajing Group continue to expand our capability boundaries, and

strive to explore a diversified development path represented by

comprehensive industrial investment such as hotel tourism and

AI intelligent computing, and always adhere to focusing on the

main business, laying out the future, and industrial collaboration.

酒店文旅
Hotel and Tourism

AI智算
AI Intelligent Computing

综合产业投资
Comprehensive Industrial Investment
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酒店文旅 Hotel and Tourism 

江苏大京文旅发展有限公司（简称“大京文旅”）是集团酒店文旅产业的管理平台。大京文旅以国际

先进的规划设计理念以及资源整合能力，打造具备区域影响力的康养中心、酒店民宿等标志性文旅项

目,并通过专业化运营，为项目注入精神文化内核，打造品牌、凝聚人气、创造价值。大京坚持开发与

保护并重，实现自然资源的可持续发展和地区经济的“绿色”增长。

Jiangsu Dajing Cultural Tourism Development Co., LTD. (referred to as "Dajing Cultural Tourism") is

the management platform of the group's hotel cultural tourism industry. With international advanced

planning and design concepts and resource integration capabilities, Da Jing Cultural Tourism will build

landmark cultural tourism projects with regional influence such as health centers and hotels. Through

professional operation, we inject spiritual and cultural core into the project, build brand, gather

popularity and create value. Dajing attaches equal importance to development and protection to achieve

sustainable development of natural resources and "green" growth of regional economy.
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疗养度假酒店

Sanatorium Vacation Hotel

养生精品民宿

Luxury House for Health

翠岭山居

颐养乐园



科 技 引 领 / 智 能 驱 动

Jinghe Cloud (Shanghai) Technology Development Co., LTD.

京合云（上海）科技发展有限公司

Committed to becoming a leading domestic computing 

service provider

致力于成为国内领先的算力服务提供商

AI智算 AI Intelligent Computing

Since 2023, Dajing Group has actively integrated into

the tide of technological revolution and industrial

transformation, and has established cooperative

relationships with leading industry enterprises such as

NVIDIA China, Honflex Electronics, and Enflame

technology. It has invested billions of yuan in the

construction of AI intelligent computing centers in

Qingyang, Gansu and other places, and invested in a LLM

full stack technology service company, striving to build a

core AI ecosystem of "energy computing power algorithm".
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Jinghe Cloud (Shanghai) Technology Development Co., LTD. (hereinafter referred to as

"Jinghe Cloud"), as an important strategic layout of the Group in the high-tech field, adhering to

the development concept of technology-led and intelligence-driven, is committed to becoming a

leading domestic computing service provider. The computing services provided by the company

are widely used in artificial intelligence, cloud computing, big data analysis, blockchain and other

fields, providing customers in different industries with efficient, stable and secure computing

support.

10000 PFlops

算力规模

22 亿元

投资规模

甘肃庆阳智算中心

MaaS

京合云

京合云（上海）科技发展有限公司（简称“京

合云”）作为集团在高科技领域的重要战略布局，秉

承科技引领、智能驱动的发展理念，致力于成为国

内领先的算力服务提供商。公司提供的算力服务广

泛应用于人工智能、云计算、大数据分析、区块链

等多个领域，为不同行业的客户提供高效、稳定、

安全的算力支持。

2023年以来，大京集团积极融入科技革命、产业变革大潮，先后与英伟达中国、厦门弘信电子、

上海燧原科技等行业头部企业建立了深度业务合作，于甘肃庆阳等地投资数十亿元用于建设AI智算中心，

并投资了一家LLM全栈技术服务公司，努力构建起“能源—算力—算法”的核心AI生态圈。



上海大京企业管理有限公司（简称“大京资本”）为

集团开展产业投资业务与集团出资基金投资管理的专业

平台。公司围绕国家战略新兴产业投资布局，坚持“专业、

稳健、合作”的投资理念，通过资源整合、持续投入等多

种方式实现投后赋能，助推被投企业长久健康发展。

Shanghai Dajing Enterprise Management Co., LTD.

(referred to as "Dajing Capital") is a professional platform for

the Group to carry out industrial investment business and

investment management of the Group's investment funds. The

company focuses on the investment layout of national

strategic emerging industries, adheres to the investment

concept of "professional, stable and cooperative", and

achieves post-investment empowerment through resource

integration, continuous investment and other ways to promote

the long-term and healthy development of invested enterprises.

大京资本持续押注中国实体经济，依托直接投资、基金投资等工具，发掘卓越企业并为其持续配

置资源，进一步聚焦科技创新，努力帮助被投企业改变行业格局以创造价值。我们与奋斗者同行，与

企业保持长期密切的合作伙伴关系，建立起广泛的资源网络创造长期价值。

PoleCore Capital continues its commitment to China's real economy, relying on direct investment, fund

investment and other tools, identifying and supporting outstanding enterprises with sustained resource

allocation. With a strong emphasis on technological innovation, we aim to help our portfolio companies in

reshape industry dynamics and create significant value. We partner with those dedicated to success,

maintaining long-term, close partnerships with businesses, and establishing an extensive resource network to

create enduring value.
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大京资本坚持围绕战略新兴产业，优选成长行业赛道，深入研究产业链，从产业维度挖掘产业链中

的投资机会。

自上而下：深度垂直研究行业，寻找产业链中有技术壁垒、有成长性、高附加值的细分领域，挖掘

优质企业。

自下而上：从具体项目研究入手，认识并深刻理解行业，进而对产业链进行深度挖掘，寻找产业链

中的投资机会。

PoleCore Capital adheres to a focus on strategic emerging industries, choosing growth-oriented industry

tracks, conducting in-depth research into industrial chains, and exploring investment opportunities from an

industry perspective.

Top-down approach: Conducting thorough vertical industry research to identify technologically resilient,

growth-oriented, and high-value-added segments within the industrial chain, and uncovering high-quality

enterprises.

Bottom-up approach: Initiating with detailed project research, gaining comprehensive insights and

understanding of the industry, subsequently conducting in-depth exploration of the industrial chain, and

identifying investment opportunities within it.

价值发现 陪伴成长
Value Discovery Accompanying Growth

Comprehensive Industrial Investment

综合产业投资



大京集团坚定履行企业公民责任，把可持续发展作为推动企业持续成长和增强核心竞争力的关键

因素。我们将可持续发展理念深植于日常运营和长远规划之中，旨在通过实现业务目标的同时，为社

会、客户、股东和员工带来全面价值。大京集团坚信，可持续发展是激发创新、塑造企业竞争优势的

动力源泉，更是提升社会福祉的核心驱动。

Dajing Group firmly fulfills its corporate citizenship responsibilities and regards sustainable

development as a key factor to promote the sustainable growth of the enterprise and enhance its

core competitiveness. We embed sustainability in our day-to-day operations and long-term

planning, aiming to deliver total value to society, our customers, shareholders and our employees

while achieving our business goals. Dajing Group firmly believes that sustainable development is

the driving force that stimulates innovation and shapes the competitive advantage of enterprises,

and it is also the core driver to improve social well-being.

践行社会责任

＿印

可持续发展 Sustainable Development

大京集团在推动企业经营的同时，积极承担政治、经济和社会责任，致力增进与业务所在地政府

及民众之间的理解与支持，积极打造和谐、共赢的良好经营环境，并努力通过我们的业务活动扩大当地

就业机会，提升民生福祉水平，为区域经济和社会发展作出积极的贡献。

我们持续投身社会公益事业，通过多样化的公益慈善活动，致力于改善地区经济、教育、医疗和

环境条件，不断提高人民生活质量；鼓励并支持员工参与志愿服务，将大京人的关爱和温暖传递给社会；

坚持不懈为经济发展、社会和谐和民生改善贡献大京力量。

上善若水，责任于心，大京集团始终认为践行社会责任是发自内心的自觉和持之以恒的坚持。

强化员工关爱 Improving Staff Care

大京集团视员工为推动企业发展的核心力量，积极维护员工合法权益，不断优化激励体系，科学

公正评价员工贡献，打造进取和谐的职业环境，努力提升员工满意度和归属感，推动员工与企业共同

发展。

Dajing Group regards employees as the core force to promote the development of the enterprise, actively

protects the legitimate rights and interests of employees, continuously optimizes the incentive system,

scientifically and fairly evaluates the contributions of employees, creates an enterprising and harmonious

professional environment, strives to improve employee satisfaction and sense of belonging, and promotes the

common development of employees and enterprises。

While promoting corporate operations,

Dajing Group actively undertakes political,

economic and social responsibilities, strives to

enhance understanding and support with the

local governments and people, actively creates

a harmonious and win-win business

environment, and strives to expand local

employment opportunities through our business

activities, improve people's livelihood and well-

being, and make positive contributions to

regional economic and social development.

We continue to devote ourselves to social

welfare undertakings, and are committed to

improving the regional economic, educational,

medical and environmental conditions through

diversified public welfare and charitable

activities, and continuously improving the

quality of life of the people. Encourage and

support employees to participate in volunteer

services, and pass on the care and warmth of

Dajing people to the society; Unremitting efforts

to contribute to economic development, social

harmony and improvement of people's

livelihood.

Kindness is like water, responsibility is in

the heart, Dajing Group always believes that

the practice of social responsibility is from the

heart of consciousness and perseverance.

Social Responsibility

Practicing Social Responsibility
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“十四五”期间，我国将持续推进工业化进程，

能源消费总量特别是用电量将保持稳定增长，

随着电能替代加速推进，电力将承接工业、建

筑、交通等领域转移的能源消耗和碳排放，服

务全社会降碳脱碳。大京集团致力于探索清洁

能源发电方式，以推进碳达峰碳中和为己任，

助力构建绿色低碳循环发展的产业体系和清洁

低碳安全高效的能源体系，提升能源利用效率，

推动绿色低碳技术研发和推广应用。

During the "14th Five-Year Plan" period,

China will continue to advance its

industrialization process. The total energy

consumption, especially electricity consumption,

will maintain steady growth. With the accelerated

shift towards electric power, electricity will absorb

the energy consumption and carbon emissions

from the industrial, construction, and

transportation sectors, supporting societal

decarbonization efforts. The group aims to foster

a green, low-carbon, and circular industrial

system, as well as a clean, low-carbon, safe, and

efficient energy system. Dajing Group seeks to

enhance energy utilization efficiency, promote

research and development of green, low-carbon

technologies, and facilitate their widespread

application.

坚持合作共赢

大京集团始终坚持合作共赢的发展理念，重视加强与政府、企业、金融机构、科研院校等伙伴的深

入合作，积极参与行业对话和交流，汇聚各种资源与力量，构建起全国性产业资源网络，带动合作伙伴

协同发展，推动行业进步，并为地区经济繁荣作出贡献。我们积极鼓励支持合作伙伴承担社会责任，与

合作伙伴同行，共同致力实现可持续发展。

Pursuing Win-win Cooperation
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贯彻绿色低碳 Implementing Green and Low-carbon

Dajing Group has always adhered to the development concept of win-win cooperation, attaches

great importance to strengthening in-depth cooperation with the government, enterprises, financial

institutions, scientific research institutions and other partners, actively participates in industry dialogues

and exchanges, gathers various resources and forces, builds a national industrial resource network,

drives the coordinated development of partners, promotes the progress of the industry, and contributes to

the prosperity of the regional economy. We actively encourage and support our partners to assume social

responsibility and work with them to achieve sustainable development.

助力乡村振兴 Driving Rural Revitalization

大京集团始终秉承着企业发展与促进社会经济建设相结合的理念，努力帮助业务所在地区的群众早日改

善生活条件，助力乡村振兴。自2017年以来，集团相继与江西省靖安县和修水县、辽宁省铁岭县、江苏省扬

中市、甘肃省武威市、河北省怀来县、重庆市江津区等以不同形式签订了系列协议，不断加码对地区公益事

业的投入。未来，我们将以全面推进乡村振兴为引领，充分利用大京集团在清洁能源、酒店文旅、科技创新

和综合产业投资等领域的产业优势，通过实际行动诠释大京集团的责任和承诺，努力推动乡村振兴、农业农

村现代化进程，切实为乡村居民实现更加幸福美满的生活贡献我们的力量和智慧。

Dajing Group always adheres to the combination of enterprise development and social and economic

construction, and strives to help the people in the areas where it operates improve their living conditions as soon

as possible and help rural revitalization. Since 2017, the Group has successively signed a series of agreements

in different forms with Jingan County and Xiushui County of Jiangxi Province, Tieling County of Liaoning

Province, Yangzhong City of Jiangsu Province, Wuwei City of Gansu Province, Huailai County of Hebei Province,

Jiangjin District of Chongqing City, etc., constantly increasing investment in regional public welfare undertakings.

In the In the future, we will take the comprehensive promotion of rural revitalization as the guide, make full use of

our industrial advantages in the fields of clean energy, hotel and cultural tourism, scientific and technological

innovation and comprehensive industrial investment, interpret the responsibilities and commitments of Dajing

Group through practical actions, strive to promote the process of rural revitalization and agricultural and rural

modernization, and effectively contribute our strength and wisdom to the realization of a happier life for rural

residents.


